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Tilstede: 
Finn Agger 
Jakob Schrøder 
Mai-Britt Skælmose 
Janne Bjørnæs 
 
Der var kun få punkter på dagsordenen.  
 
Planlægning af fredagens arrangement.  
Samskab Aarhus. 
Resten af året. 
 
Susanne Muusmann kiggede forbi for at få bestyrelsens underskrifter på Oplysningsforbundets 
regnskab. 
 
Sommerfesten bliver aflyst pga øgede smitte i Aarhus området. Indvielsen holdes stadigvæk, 
der inviteres til bobler, øl og sodavand - samt en sang hvor Finn spiller guitar. 
Mai-Britt sørger for bobler, Janne for øl og sodavand. 
Janne melder tilbage til de tilmeldte at festen aflyses, og skriver også til Peder. Janne spørger 
også om vi må låne champagneglas. 
 
¨Samskab Aarhus¨ 
De indmeldte forslag blev diskuteret; 
Legeplads for dyrt 
Hønselaug mener vi skal være en privat ting, og ikke til byen 
Blomsterkasser - den idé er vi hellere ikke vilde med. Der er nogen der skal stå for dem, for at 
de bliver ved med at være pæne. 
Vi landede på at Mai-Britt ser mere på en skulptur, der f.eks kan stå ved 
Buggesgårdvej/Ormslevvej. En mulighed er store marksten med mosaikker på. Det er et projekt 
mange kan deltage i og det er potentielt indenfor budgettet. Mai-Britt kender kunstneren og 
hører om mulighederne. 
Finn søger pengene. 
 
Vi vendte også de næste arrangementer - skal vi aflyse eller vente og se smittetryk. 
AllStars skal i gang med at øve i September, og de er i øjeblikket uden et øvelokale.  
Det at synge og spille i et lille øvelokale er specielt risikofyldt, så vi ser det som sandsynligt at 
det helt skal aflyses i år. 
 


